
 
 

Nota voor Burgemeester en Wethouders 
Team: Concernstaf 
Onderwerp: 
Vragen ex art. 46 RvO-DEvNu-stand van zaken Zonnecarports 
 
Notagegevens   
Bestuursorgaan : B-en-W 22-04-2025 
Notanummer : 2025-286 
Datum : 22-04-2025 
Programma : 04a - Milieu en Duurzaamheid 
Portefeuillehouder : Wethouder Van Essen, 
   
Bijlage(n) : 2025-03-31 Vragen art 46 RvO - DN - Stand van zaken 

Zonnecarports.docx,Antwoordbrief vragen ex art 46 RvO-DevNu-
Zonnecarports.docx 
 

 

Parafering 
<li>17-04-2025:  Wethouder</li><li>17-04-2025:  Programmamanager energietransitie</li> 
 

Agendering 
* 18-04-2025: Gemeentesecretaris/algemeen directeur 
* 18-04-2025: Teammanager Concernstaf en Adjunct-secretaris 
 
 
 

Definitieve akkoord 
22-04-2025 
 
B & W d.d.:  22-04-2025 
 

Besluit 
1. De beantwoording van de vragen ex art 46 RvO van de DevNu-fractie vast te 
stellen 
 
2. De beantwoording aan te bieden aan de raad 
 
 
De nota en het besluit openbaar te maken 
 

Inleiding 
Per brief van 31 maart 2025 heeft E. van den Nieuwenhof van de fractie van DevNu 
uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over svz 
Zonnecarports. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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Betrokken partijen en participatie 
 
 
 
 
 

Toelichting op participatiebeleid 
1. Welke ruimte is er voor invloed?     2. Welke belangen hebben inwoners bij het project of de 
beleidsontwikkeling?     3. Hoeveel tijd, geld, capaciteit en expertise is beschikbaar?     4. 
College/raad stemt in met het voorgestelde participatieniveau (trede op de participatieladder)     5. 
Hoe verhoudt dit participatietraject zich tot andere lopende of toekomstige participatietrajecten? 
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Financiële consequenties en dekking 
 
 

Openbaarmaking en communicatie 
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Gemeente Deventer

College van B&W

Postbus 5000

7400 GC Deventer

Deventer, 29 maart 2025

Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 46 RvO

Onderwerp: Stand van Zaken Zonnecarports

Geacht College,

In 2023 is de motie duurzaam parkeren aangenomen en de uitkomst van het onderzoek is
met de raad gedeeld.

- Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. de 5 potentiële locaties voor de
zonnecarports?

- Welke van deze 5 locaties worden ook daadwerkelijk gebruikt om de zonnecarports
te realiseren en op welke termijn gaat dit gebeuren?

- Wat heeft het college nodig om te zorgen dat de zonnecarports snel gerealiseerd
gaan worden?

Vriendelijke groet,

Eric v d Nieuwenhof



Geachte heer Van den Nieuwenhof,

In uw brief van 31 maart jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over stand van zaken
Zonnecarports. Ons antwoord is als volgt.

Vraag 1
Wat is de huidige stand van zaken m.b.t. de 5 potentiële locaties voor de zonnecarports?
Antwoord
De top 5 locaties voor solar carports (zonnecarports) komen uit het rapport ‘Vervolgonderzoek zonnecarport’
d.d. 24-11-2023.
Stand van zaken van de top 5-locaties:

1. Deventer Ziekenhuis: Het ziekenhuis is begeleid vanuit de provincie. In februari jl. heeft het
ziekenhuis besloten om geen solar carport te realiseren. Belangrijkste redenen waren
mogelijke aantasting van de groene omgeving en het verminderde zicht vanuit het ziekenhuis
op de parkeerplaats.

2. Intratuin: Het tuincentrum heeft aangegeven geen interesse te hebben in een solar carport.
3. Mc Donalds (locatie De Scheg): is vanuit de gemeente ondersteund met het opstellen van de

business case. Op basis van deze business case heeft de ondernemer besloten niet over te
gaan tot realisatie.

4. Borgelerbad: Vorig jaar is samen met het sportbedrijf de business case opgesteld en de
exploitatievorm verkend. Aanvankelijk kreeg dit project niet de hoogste prioriteit in de lijst met
geprioriteerde projecten (RM 2025-170). Met het vaststellen van advies 4.5 ‘Zonnepanelen
als zonneschermen’ van de Klimaatraad door de raad op 26 februari jl. is de prioriteit
bijgesteld. Begin april 2025 is gestart met nader onderzoek naar de meest geschikte
exploitatievorm en wordt een investeringsbeslissing voorbereid.

5. De Scheg: rond de zomer is het totale energieconcept van het door de raad gekozen
voorkeursscenario van de toekomstvisie van de Scheg bekend. De solar carport zal hier
integraal onderdeel van zijn. Op basis van het energieconcept worden de verschillende
onderdelen geconcretiseerd. Zoals aangegeven in de raadsmededeling van 3 april 2025 over
de Scheg zal het plan van aanpak voor de solar carport In november 2025 gereed zijn.
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Door netcongestie krijgt een solar carport voorlopig geen aansluiting op het elektriciteitsnetwerk. Hierdoor zijn
solar carports alleen te realiseren als de opgewekte stroom gelijk kan worden gebruikt en/of opgeslagen.
Dit heeft invloed op het rendement van een solar carport. Private partijen hanteren hogere rendementseisen
dan publieke partijen. Voor publieke partijen is niet de winst maar klimaatambities het belangrijkste.

Vraag 2
Welke van deze 5 locaties worden ook daadwerkelijk gebruikt om de zonnecarports te realiseren en op welke
termijn gaat dit gebeuren?
Antwoord
Het college zet in op realisatie van solar carports op de parkeerterreinen bij het Borgelerbad en de Scheg, in
samenwerking met Sportbedrijf Deventer. Op basis van de onderzoeken en investeringsvoorstellen worden
definitieve keuzes gemaakt die aan de raad ter besluitvorming worden voorgelegd.
In de gemeente Deventer zijn meerdere parkeerterreinen met potentie voor een solar carport die niet in
eigendom zijn van de gemeente. Ondersteuning van dit soort lokale initiatieven maakt onderdeel uit van de
uitwerking van de motie Lokale bezit energie-initiatieven (d.d. 20 maart 2024).

Vraag 3
Wat heeft het college nodig om te zorgen dat de zonnecarports snel gerealiseerd gaan worden?
Antwoord
Het college heeft van de raad een investeringsbesluit nodig voor de realisatie van een solar carport bij het
Borgelerbad. Het college komt later dit jaar met een voorstel.
Op basis van de lopende onderzoeken bij de Scheg zal worden bepaald welke onderdelen van de renovatie
als eerste zullen worden opgepakt (ijsbaan, zwembad, sporthallen en de solar carport). Voor de solar carport
bij De Scheg zal de raad een ontwerp van de openbare ruimte inclusief budgetvraag worden voorgelegd ter
besluitvorming.
Voor de (financiële) ondersteuning van Lokale bezit energie-initiatieven (nav motie) is een positief besluit
nodig van raad. Deze wordt integraal meegenomen in de perspectiefnota.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König


